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БЕОГРАД - Премијер Србије Ивица Дачић изјавио је вечерас да нико никада на
састанцима у Бриселу није отварао питање столице за Косово у УН, нагласивши да
Србија то питање није отварала.

  

  

"Апсолутно нико никада нити у јавним, нити у незваничним наступима, нити на
састанцима у Бриселу то питање није отварао", рекао је Дачић за РТС и додао да
Србија није отворила то питање.

  

Он је казао да постоје притисци, да се о томе зна и да су о томе већ јавно говорили и у
ЕУ, да се не омета чланство Косова у неким међународним организацијама. 

  

"За нас је то питање апсолутно неприхватљиво без свеобухватног решења проблема
Косова и Метохије", нагласио је Дачић.

  

Он је поновио да је говорио да је о тако нечем могуће разговарати само ако се разговара
о целовитом решењу. 

  

Немачки амбасадор Хајнц Вилхелм је рекао да је и чланство Косова у Уједињеним
нацијама једно од питања које треба да се нађе "на столу" у Бриселу, а нешто касније је
казао да питање хоће ли Косово добити столицу у УН није тема за данас, већ могући
резултат политичког дијалога Београда и Приштине.
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